
PROTOKÓŁ   Nr   XLI/10 
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 

                                     12  lutego 2010 r. 
==================================================== 
 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli  : 
Członkowie   Rady Gminy zgodnie  z listą  obecności. 
Lista obecności  stanowi zał. Nr 1. 
 
Sołtysi wsi Gminy Wijewo zgodnie z listą obecności. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 
 
Oraz zaproszeni goście. 
Lista stanowi załącznik Nr 3. 
 
 
 
Porządek posiedzenia :  
 
1.  Otwarcie 
2.  Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  
3.  Interpelacje  i  zapytania  radnych.  
4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
5. Podjęcie  uchwał   w   sprawie  

1/   zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wijewo 2010-2017, 
2/   zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Brenno 2010-2017, 
3/   zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Radomyśl 2010-2017, 
4/   zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Potrzebowo 2010-2017, 
5/   udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego, 
6/   zmian w budŜecie na 2010 r. 

6.  Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  
     stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez  
     Gminę Wijewo w roku 2009. 
7.  Zapytania i wolne wnioski. 
8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Zakończenie. 
 
 
Ad. pkt. 1  
 

Obradom XLI Sesji przewodniczył  Przewodniczący  Rady Gminy. Powitał  obecnych 
na sali  członków  rady, sołtysów oraz zaproszonych gości.  Przedstawił  
proponowany porządek obrad,  zebrani nie wnieśli uwag co do proponowanego 
porządku obrad, porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 
Na podstawie  listy obecności stwierdził, Ŝe  podejmowane na dzisiejszym 
posiedzeniu  uchwały będą prawomocne, na 15 radnych obecnych było 13  . 
 
 
 



Ad. pkt. 2  
 
 
Przewodniczący  stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada  
przebiegowi obrad i zawiera wszystkie  tematy jakie były  poruszane. Wobec 
powyŜszego zaproponował, aby protokół z poprzedniego posiedzenia  przyjąć  bez 
czytania. 
Do złoŜonej  propozycji nie  wniesiono  uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie. 
 
 
Ad. pkt. 3   
 

1. Zielnica Adam – chciałbym zwrócić uwagę na działalność Zarządu Dróg w 
Nowym Tomyślu, ich pracę obecnej zimy oceniam na dwójkę, 

2. Zamiatała Radosław – lampy uliczne świeca jak chcą, na ul. Zachodniej na 
4 sztuki to trzy cały czas migocą, 

3. Zamiatała Radosław – czy nie moŜna byłoby zmienić terminu odbioru 
sprzętu wielkogabarytowego, w tym roku są to dni 4 maja i 2 listopada, dni 
zaraz po świętach, 

4. Kasperski Stanisław – staw Kępina nie ma odpustu w stronę rowu i w 
czasie roztopów moŜe być problem. 

5. Zamiatała Radosław – po obfitych opadach śniegu próbowano spychać 
śnieg do Kępiny. 

 
 
Ad. pkt. 4  
 
Wójt przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym 
31.12.2009 – spotkanie opłatkowe w Komendzie Miejskiej Policji w Lesznie , 
05.01. – spotkanie z Naczelnikiem Urzędu Skarbowego w Lesznie, tematem  
               spotkania było podsumowanie współpracy w roku 2009. W roku 2010 będą  
               miały miejsce dyŜury pracowników US w sprawie zeznań podatkowych, 

    – odbył się przetarg na remont budynku domu kultury w Potrzebowie, 13 firm  
       złoŜyło swoje oferty, 

06.01. – odbyły się rozmowy na temat budowy drogi powiatowej z Potrzebowa w  
              kierunku Sławy. Zadeklarowaliśmy 100 tyś.   
09.01. – uczestniczyłem w spotkaniu Noworocznym u Marszałka Województwa  
              Wielkopolskiego, 
10.01. – Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy zagrała w Brennie, gratulacje dla p.  
              dyrektor Zespołu Szkół i dla wszystkich zaangaŜowanych w organizację i dla   
             aktorów, 
13.01. – Dzień Seniora zorganizowany przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej,  
             mimo niekorzystnej pogody na spotkanie przybyło bardzo duŜo osób, 
15.01. – uczestniczyłem w Konwencie Wójtów i Burmistrzów, gospodarzem  
             spotkania był Prezydent Miasta Leszna. Głównym tematem rozmów była  
             zima i jej skutki oraz odśnieŜanie. Poruszana takŜe temat Funduszu  
             Sołeckiego, do końca marca br. trzeba podjąć uchwałę, burmistrzowie i  
             wójtowie wyrazili negatywna opinię i raczej nie będą w to wchodzili, 
19.01. – otrzymałem Ŝyczenia Noworoczne od Prezydenta RP p. Lecha  
             Kaczyńskiego, 



20.01. – w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu odbyła się narada w sprawie planów 
odnowy wsi, w naradzie uczestniczyli pracownicy urzędu, 
22.01. – spotkanie noworoczne organizowane przez Starostę wolsztyńskiego, 
27.01. – odbyły się wstępne uzgodnienia na temat konkursu Wiedzy o Wielkopolsce, 
           – otrzymałem podziękowania z Sądu Rejonowego w Lesznie za dobrą  
              współpracę w realizacji zadań związanych z wykonywaniem przez   
              ukaranych kary ograniczenia wolności, polegającej na wykonywaniu   
              nieodpłatnych prac  na cele społeczne, 
28.01. – uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym w OSP Brenno, 
29.01. – odbyło się zebranie sprawozdawcze „Brenewii”, 
30.01. – uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym w OSP Wijewo, po którym  
              odbył się wieczorek taneczny, 
31.01. – OSP Brenno wraz z GOK zorganizowali spotkanie „StraŜacy swojemu  
              społeczeństwu”, 
01.02. – odbył się przetarg na pomieszczenia po byłej aptece „Witamince”, wygrała  
             pani Gierlich za kwotę 7,10 za metr2, ma tu powstać cukiernia, 
04.02. – w Warszawie na spotkaniu dot. „orlika” był pan Grabsztunowicz, 
           – zebranie sprawozdawcze w OSP Zaborówiec, na które to zostałem  
              zaproszony, 
05.02. – konwent Wójtów i Burmistrzów, gospodarzem spotkania był Starosta  
              Leszczyński. Głównymi tematami rozmów były sprawy związane z opłatą  
              adiacencką, o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego,  
              które ingeruje w decyzje wójtów i wskazuje co powinni zrobić. Rozmowy  
              dot. takŜe WOKiSS, które to z firmy doradczej przeradza się w firmę  
             handlową. 
06.02. – odbył się 7 Bal Wójta, 
10.02. – w Sali GOK Brenno odbył się konkurs Wiedzy o Wielkopolsce,  
             organizatorem była Szkoła Podstawowa w Wijewie, 
11.02. – uczestniczyłem w naradzie roboczej w Komendzie Miejskiej PSP w Lesznie. 
 
Ad. pkt. 5  
 
 
1/ projekt uchwały w sprawie   Planu Odnowy Miejscowości Wijewo  2010 – 2017 
przedstawił przewodniczący RG Wijewo Stanisław Kasperski . 
Wójt – jest wiele programów operacyjnych z których moŜna skorzystać. Do 2017 
roku moŜemy wykorzystać po 1 mln zł. w Brennie i Wijewie. Są to pieniądze które nie 
na wszystko moŜna wykorzystać, nie moŜna wydać na drogi, szkoły, apteki, policję. 
W przyszłym roku w styczniu takimi programami objete zostana pozostałe 
miejscowości gminy. 
Do treści uchwały nie wniesiono  zmian. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XLI/ 260 / 10 w sprawie  zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Wijewo 2010 – 2017 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 4. 
 
2/ projekt uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Brenno 2010 – 2017 
przedstawił przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kasperski. 
Do treści uchwały nie wniesiono  zmian. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XLI/ 261 / 10 w sprawie  zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Brenno 2010 – 2017 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 5. 



 
3/ projekt  uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Radomyśl  2010 – 2017 
przedstawił przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kasperski. 
Do treści uchwały nie wniesiono  zmian. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XLI/ 262 / 10 w sprawie  zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Radomyśl  2010 – 2017 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 6. 
 
4/  projekt  uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Potrzebowo  2010 – 
2017 przedstawił przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kasperski. 
Do treści uchwały nie wniesiono  zmian. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XLI/ 263 / 10 w sprawie  zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Potrzebowo 2010 – 2017 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 7. 
 
5/ projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
leszczyńskiego przedstawił przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kasperski. 
Wójt – zapis tej uchwały jest elastyczny, specjalnie nie ma określonych nazw ulic, 
aby móc swobodniej dysponować środkami które np. pozostaną z innego odcinka 
drogi powiatowej.  
Zamiatała Radosław – czy na chodnik na ul. Zachodniej znajdą się pieniądze? 
Wójt – ul. Zachodnia jest częścią drogi powiatowej prowadzącej do Potrzebowa. 
Do treści uchwały nie wniesiono  zmian. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XLI/ 264 / 10 w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego  podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8. 
 
6/ projekt  uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2010 przedstawiła skarbnik 
gminy ElŜbieta Wolnik . 
Do treści uchwały nie wniesiono  zmian. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XLI/ 265/ 10 w sprawie  zmian w budŜecie na 2010 
podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 9. 
 
 
Ad. pkt. 6  
 
Sprawozdanie w wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 
Gminę Wijewo w roku 2009 przedstawiła Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i 
Organizacyjnych Maria Nowicka. Sprawozdanie to robione jest w tym roku po raz 
pierwszy. RóŜnica tego co powinni otrzymać nauczyciele została wypłacona do 31 
stycznia, była to kwota 948,00 zł. 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Ad. pkt. 7  
 
Wolniczak Dorota – w imieniu całej społeczności Zespołu Szkół w Brennie zaprosiła 
wszystkich na uroczystość, która odbędzie się 19 lutego  br., o godz. 1515 pod 



pomnikiem św. Józefa w Wijewie zostaną złoŜone wiązanki kwiatów, o 1545, msza 
święta w Brennie, po niej akademia w szkole. 
Niebawem w szkole ruszy program nauczania przedmiotów matematyczno-
fizycznych i języka obcego z wykorzystaniem tablicy interaktywnej. 
 
Jurgawka Agnieszka – poprosiła aby wszyscy nanieśli poprawki w Planie imprez na 
2010 r,  i tak: w lipcu organizatorem prądopiłki jest OSP Brenno a nie OSP Wijewo, 
doŜynki gminne w pierwszy weekend września w Potrzebowie. 
 
Wolniczak Stanisław – poinformował zebranych, Ŝe w roku 2009 po raz kolejny na 
terenie Gminy Wijewo zanotowano najmniej zdarzeń i poŜarów. 
 
Wojciech Edwin – zapytał do kogo naleŜy parking przy Ośrodku Zdrowia. 
Odpowiedział na pytanie p. Zamiatały dot. lamp ulicznych, poinformował, Ŝe w 
czwartek lampy były naprawiane. 
 
Wojciech Edmund – na dokończenie drogi powiatowej do Potrzebowa potrzeba 
jeszcze duŜo, powiat wystąpił o środki unijne ale ich nie otrzymał 
 
 
Ad. pkt. 8  
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 

1. zgadzam się, Ŝe zima zaskoczyła drogowców i Zarząd Dróg Wojewódzkich się 
nie spisał. Wyślemy pismo do zarządu. 

2. Nie wiem czy to niska temperatura spowodowała to, Ŝe zapłonnik nie działa 
jak naleŜy i lampy migocą. Jeśli migocą to Ŝarówka jest dobra i wymiana jej 
nic nie zmieni. 

3. Tak odbiór sprzętu wielkogabarytowego to faktycznie w tym roku niewypał, 
jednak na ten rok pozostawmy tak jak jest, aby nie mieszać wprowadzając 
nowy kalendarz. Na przyszłość weźmiemy to pod uwagę, aby odbiór nie 
następował zaraz następnego dnia po święcie. Wywóz jest za darmo ale to 
my wszyscy za to płacimy (podatnicy). W tym roku wygrał p. Frankowski. 

4. Proponuje, aby przekopać ten rowek, aby był odpływ ze stawu. 
5. Mieliśmy sygnał, Ŝe ktoś wywozi śnieg , ale nie wiadomo kto to był. 
6. Parking przy Ośrodku jest nasz, jak zajdzie potrzeba to wyłobym kostką teren 

za przychodnią i będzie parking. 
7. Współpraca ze Starostwem Powiatowym układa się poprawnie, mieszkańcy 

Potrzebowa muszą sobie wziąć do serca to, Ŝe droga ta robiona będzie 
małymi kroczkami, bo 100 tyś. nie załatwi sprawy. 

 
 
 
Ad. pkt. 9  
 
Wobec braku dalszej dyskusji przewodniczący Rady Gminy  stwierdził, Ŝe porządek 
posiedzenia  został wyczerpany, podziękował za  uczestnictwo  i zakończył obrady. 
 
 
Na tym  protokół  zakończono. 
 


